

Title (en)

STERILE PACKAGE WITH LIFTING STRAP.

Title (de)

STERILE VERPACKUNG MIT HEBEBAND.

Title (fr)

BOITE STERILE DE STOCKAGE AVEC TIRETTE DE LEVAGE.

Publication

**EP 0261133 A1 19880330 (EN)**

Application

**EP 86906077 A 19860912**

Priority

US 83442186 A 19860228

Abstract (en)

[origin: WO8705278A1] A double sterile tray package (30) for storing articles in a sterilized condition and for enabling aseptic transfer of the inner tray (44) and articles contained therein into a sterile field includes a lifting strap (58) attached adjacent one side edge of the inner tray and having a free end disposed centrally of the top cover (54) of the inner tray in position to be exposed upon opening of the outer tray whereby the lifting strap may easily be grasped for lifting the inner tray without danger of contamination to the inner tray or to scrubbed personnel removing the inner tray.

Abstract (fr)

Une boîte de stockage (30) à double plateau stérile est destinée au stockage d'articles dans un état stérilisé et permet le transfert aseptique du plateau intérieur (44) et des articles contenus dans celui-ci dans un champs stérile. La boîte de stockage d'articles dans un état stérilisé comprend une tirette de levage (58) fixée adjacente à un bord latéral du plateau intérieur et possède une extrémité libre disposée au centre du couvercle supérieur (54) du plateau intérieur dans une position qui l'expose à l'ouverture du plateau extérieur de manière à pouvoir saisir aisément la tirette de levage pour soulever le plateau intérieur sans danger de contamination du plateau intérieur ou du personnel qui retire le plateau intérieur.

IPC 1-7

**B65D 77/04; B65D 81/18**

IPC 8 full level

**B65D 77/04** (2006.01); **B65D 77/30** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 77/046** (2013.01); **B65D 77/30** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8705278A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8705278 A1 19870911**; AU 6470586 A 19870928; EP 0261133 A1 19880330; GR 862630 B 19861128; PT 83880 A 19870819

DOCDB simple family (application)

**US 8601904 W 19860912**; AU 6470586 A 19860912; EP 86906077 A 19860912; GR 860102630 A 19861030; PT 8388086 A 19861205